
 
 

 

SPØRGSMÅL NR.  S 875 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Klima- og energiministeren 

Dato: 14. januar 2011 

Stillet af: Per Clausen (EL) 

Mener ministeren, at det er rimeligt, at regeringen lægger op til at benytte sig 

af kreditter fra HFC-23 og visse N2O-projekter, som regeringen allerede i 

2008 erkendte aldrig skulle have været anvendt, til målopfyldelse inden for 

det ikke kvotebelagte område - medmindre EU forbyder anvendelsen af disse 

kvoter inden for det kvotebelagte område? 

(Spm. nr. S 875). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 14. januar 2011 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og 

til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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